
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének  
2018. december 19-én, szerdán 08 óra 30 perckor megtartott rendes nyílt ülésének 

 
jegyzőkönyve 

 
178/2018. (XII. 19.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
179/2018. (XII. 19.) határozat a polgármesteri beszámolóról 
180/2018. (XII. 19.) határozat a napirendi pontokról 
181/2018. (XII. 19.) határozat egészségügyi szolgáltatás nyújtására kötött szerződés 
felülvizsgálatáról 
182/2018. (XII. 19.) határozat a civil szervezetek támogatási keretösszegének meghatározásáról 
183/2018. (XII. 19.) határozat a civil szervezetek támogatási keretösszegének meghatározásáról 
184/2018. (XII. 19.) határozat a civil szervezetek támogatási keretösszegének meghatározásáról 
185/2018. (XII. 19.) határozat Kmetty Károly polgármester döntésből történő kizárásáról 
186/2018. (XII. 19.) határozat a  Veritas Jogvédő, Kommunikációs és Településfejlesztési 
Alapítvány által „A civil szervezetek 2018. évi önkormányzati támogatása” című  pályázati 
felhívásra benyújtott pályázat elbírálásáról  
187/2018. (XII. 19.) határozat támogatási összeg megosztásáról 
188/2018. (XII. 19.) határozat támogatási összegről  
189/2018. (XII. 19.) határozat a civil szervezetek 2019. évi támogatására kiírt pályázat 
elbírálásáról  
190/2018. (XII. 19.) határozat Őrbottyán Város Helyi Esélyegyenlőségi Programjának 
elfogadásáról 
191/2018. (XII. 19.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzata 2019. évi belső ellenőrzési tervről 
192/2018. (XII. 19.) határozat az Őrbottyán, belterület 9531 hrsz. alatti, a Harang utca, a Hunyadi 
utca és Határ utca közötti szakasza tulajdonjogának megszerzése érdekében  
193/2018. (XII. 19.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. évi 
munkatervéről 

Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. december 19-én, szerdán 08 
óra 30 perckor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 (2162 Őrbottyán, Fő út 99.) 
 
Jelen vannak: Kmetty Károly   polgármester 
 Szabó István   alpolgármester 
 Benedek Éva   képviselő  
 Csernákné Szoboszlai Szilvia   képviselő 
 Dékány András   képviselő 
 Kiss László   képviselő 
 Kollár Sándor   képviselő 
 Lehoczky Enikő    képviselő 
 Gállné Mezősi Szilvia    jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző 
 Batki Gabriella   gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Muzsay Márta   családsegítő szolgálat intézményvezető 
 Previák András   Gamesz igazgató 
 Tóth Lajos   egyéni vállalkozó 
 Diamantné Bodák Ildikó   Gyermekmosoly alapítvány 
 Belán Józsefné   Hegedűs Géza Egyesület 
 Kifor Dánielné   Hegedűs Géza Egyesület 
 Dr. Barnáné Kárpáti Bernadett  Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal 
 Faragó István   Őrbottyán KSE 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Cserepka András   képviselő 



 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 

NAPIREND ELŐTT 

-  Képviselői kérdések, interpellációk, felszólalások 

-  Polgármester beszámolója a lejárt határidejű önkormányzati döntések végrehajtásának állásáról, 
tájékoztatója az előző képviselő-testületi ülés óta tett intézkedésekről 

Nyílt ülés keretében: 

1. A civil szervezetek támogatására kiírt pályázat elbírálása 

2. Egészségügyi szolgáltatás nyújtására kötött szerződés felülvizsgálata 

3. Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása a 2019-2024. évekre 

4. Őrbottyán Város Önkormányzatának 2019. évi belső ellenőrzési terve 

5. A Harang utca, a Hunyadi utca és Határ utca közötti szakaszának tulajdonjogi rendezése 

6. A képviselő-testület 2019. évi munkaterve 

7. Egyebek 

Kmetty Károly polgármester: Szeretettel köszöntöm a megjelenteket az év utolsó testületi ülésén, a 
képviselő hölgyeket, urakat, megjelent vendégeinket és a hivatal dolgozóit. Cserepka András jelezte 
távolmaradását, igazoltan van távol. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 fővel van jelen, 
határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném felkérni Dékány Andrást. Aki egyetért a 
hitelesítő személlyel kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyzőkönyv hitelesítő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 178/2018. (XII. 19.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. december 19-én, szerdán 08 óra 30 
perckor tartandó ülése jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Dékány András képviselőt választja.  

Kmetty Károly polgármester: Napirendek előtt van valakinek kérdése? 

Szabó István alpolgármester: A kutakkal kapcsolatban van valami változás? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: A parlament már elfogadta a 2020-as határidőt és most a köztársasági 
elnök aláírásra vár. A Magyar Közlönyben még nem jelent meg, nincs még kihirdetve. 

Szabó István alpolgármester: Köszönöm. A másik dolog, amiről a Gamesz igazgatót szeretném 
megkérdezni, hogy szombaton esett a hó és a településen voltak a hótakarítással kapcsolatban 
problémák. A lejtős utcák igen későn lettek takarítva. Szintén észrevétel, hogy a szórógépnek a 
tárcsája egyirányba szórja a sót, ami beállítási probléma lehet. A tó környéke és a vasúti átjáró nem 
volt járható. Ebben szeretnék kérni előrelépést vagy tájékoztatást. 

Previák András Gamesz igazgató: Szeretettel köszöntöm a képviselő hölgyeket, urakat, megjelent 
vendégeket. Tisztelt alpolgármester úr mi a kérdés? 

Szabó István alpolgármester: Miért nem voltak alászórva a várható hóesés előtt főleg a lejtős utcák? 
Nem csak szombat reggel, hanem délután sem történt semmi. Negyed 4-negyed 5 magasságában jött 
a sószóró autó. Miért nem történt meg az alászórás, ha meg ez nem volt egyeztetve akkor megfelelő 
számúnak tartja az igazgató úr azt, hogy 2-3 autó dolgozik egy 7500 fős településen és, hogy az élet 
megáll, az autók anyagi szempontból és az emberek veszélyhelyzetbe kerüljenek? 

Previák András Gamesz igazgató: A havazás szombat hajnalban kezdődött folyamatos intenzitással 
tartott este 7-ig és kb. 7-8 cm hó hullott. Mi olyan technológiával dolgozunk, hogy a megrendelt 
sómennyiségbe keverünk egyéb síkosságmentesítő anyagokat 2 az 1 arányban. Ezt alászórni nincs 
értelme, mert a sómennyiség nem számottevő benne viszont, ha homokkal alászórjuk nem érünk vele 
semmit, tehát a rászórás hatékonyabb, mert a homok benne síkosság mentesít a só pedig elkezdi a 
munkát.  



Amennyiben a testület felhatalmazza polgármester urat és rajta keresztül engem, akkor 2-szer 3-szor 
nagyobb mennyiségű sót rendelünk be és a jövőben tiszta sóval fogjuk szórni az utakat, amit 
egyébként a törvények tiltanak. Amennyiben a testület felhatalmazza polgármester urat és rajta 
keresztül a Gameszt akkor leszerződünk más vállalkozókkal is. Ez a vállalkozó, akivel szerződésben 
vagyunk 3 géppel dolgozik, rendkívül alacsony díjakkal. Én voltam kint és járhatók voltak az utak. 
Véleményem szerint irreális elvárás, hogy fél óra alatt a 90 km es úthálózatot 3 géppel szórjuk le. 

Kmetty Károly polgármester: A jogszabály azt írja elő, hogy alsóbb rendű utaknál 4 órán belül kell 
odaérni a gépeknek. Szombat reggel én láttam a gépeket működni. Tudomásul kell venni, hogy 
egyszerre nagy mennyiségű hó esett le, de ettől az élet nem állt meg. A Gamesz reggel 6tól a 
közterületeket takarította. Át fogjuk tekinteni a vállalkozóval, hogy hogyan lehetne ezt hatékonyabbá 
tenni. 

Kiss László képviselő: A jégpályával kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy a pálya elég 
komoly zajjal jár. A jégpálya melletti családok életét ezt eléggé nehézzé teszi ebben az időszakban. 
Történt olyan megoldás, hogy ezt a hanghatást minimalizálni tudtuk?  

Kmetty Károly polgármester: A gép előtt egy hangszigetelő falat húztunk fel és a tegnapi nappal a 
Bem köz oldalán is felhúztunk egy ilyen hanggátló falat. Nyilván ezt a hanghatást teljesen 
megszüntetni nem lehet. A jövőben amennyiben hasonló szórakozási lehetőséget biztosítunk olyan 
hanggátló falat építünk a Bem köz vonalában, ami az autópályákra is jellemző. Van esetleg még 
kérdés? Amennyiben nincs akkor, akkor térjünk át a polgármesteri beszámolóra. A beszámolóval 
kapcsolatban van valakinek kérdése? Amennyibben nincs, én két kiegészítést szeretnék hozzá tenni. 
Hétfő este lezárult a Viziközmű társulat ügye.  A taggyűlés döntött az elszámolásról, meghozta a 
szükséges döntéseket, most már a pénzügyi és jogi feladatok vannak hátra. A másik dolog, amiről 
szeretném tájékoztatni a testületet, hogy minden évben a pedagógusok számára az Önkormányazt 
biztosított egy év végi ebédet. Ebben az évben a kérésüknek megfelelően teát kaptak ajándékba a 
pedagógusok. Van esetleg kérdés? Amennyiben nincs, aki elfogadja a polgármesteri beszámolót az 
kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a polgármesteri beszámolóról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 179/2018. (XII. 19.) határozata a 
polgármesteri beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri beszámolót elfogadta. 

Kmetty Károly polgármester: A napirend kiküldésre került. Ezzel kapcsolatban van valakinek 
kiegészíteni valója vagy módosító javaslata? Amennyiben nincs, nekem lenne egy módosító 
javaslatom. Az első két napirendet cseréljük meg. Aki ezekkel a módosításokkal egyetért és elfogadja 
a napirendi pontokat az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi pontokról 8 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 180/2018. (XII. 19.) határozata a 
napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2018. december 19-én, szerdán 08 óra 30 
perckor tartandó rendes ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Egészségügyi szolgáltatás nyújtására kötött szerződés felülvizsgálata 
2. A civil szervezetek támogatására kiírt pályázat elbírálása 
3. Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása a 2019-2024. évekre 
4. Őrbottyán Város Önkormányzatának 2019. évi belső ellenőrzési terve 
5. A Harang utca, a Hunyadi utca és Határ utca közötti szakaszának tulajdonjogi rendezése 
6. A képviselő-testület 2019. évi munkaterve 
7. Egyebek 
8.  

 

 

 



1. napirendi pont: Egészségügyi szolgáltatás nyújtására kötött szerződés felülvizsgálata 

Tárgyalta a Pénzügyi és a Humánügyi Bizottság 

Kmetty Károly polgármester: Van esetleg valami kiegészítése Lajos? 

Tóth Lajos egyéni vállalkozó: Nincs. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdezem a Pénzügyi Bizottság elnökét? 

Kollár Sándor képviselő: A bizottság javaslatai átvezetésre kerültek a szerződés tervezetben így 
elfogadásra javasolta a határozatot a testületnek. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm. Humánügyi Bizottság? 

Benedek Éva képviselő: Elfogadásra javasolta bizottság. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van még valakinek hozzászólása? Amennyiben 
nincs, aki a módosított szerződés tervezetet elfogadja az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 181/2018. (XII. 19.) határozata 
egészségügyi szolgáltatás nyújtására kötött szerződés felülvizsgálatáról 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Tóth Lajos egyéni 
vállalkozóval (működési engedély száma: 510631) egészségügyi szolgáltatás nyújtására 
kötött megállapodást a határozat melléklete szerint módosítja. 

2. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a határozat 
melléklete szerinti megállapodás módosítás, valamint az egységes szerkezetbe foglalt 
megállapodás aláírására. 

3. A megállapodás alapján előirányzott kifizetést az önkormányzat 2019. évi költségvetésében 
tervezni kell. 

 

Melléklet  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 181/2018. (XII. 19.) határozatához 

MEGÁLLAPODÁS 

egészségügyi szolgáltatás nyújtásáról szóló szerződés módosításáról 

amely létrejött egyrészről Őrbottyán Város Önkormányzata (székhely: 2162 Őrbottyán, Fő út 99., 
adószám: 15731120-2-13) (továbbiakban: Önkormányzat) képviseletében eljáró Kmetty Károly 
polgármester,  

másrészről Tóth Lajos egyéni vállalkozó (székhely: 2624 Szokolya, Törökpatak üdülőterület 125., 
adószám: 65983470-1-33) (továbbiakban: Szolgáltató) között (továbbiakban együtt: Felek) az alulírott 
helyen és napon az alábbi feltételekkel: 

1. A megállapodás tárgya: 

Felek között Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 129/2018. (VIII. 24.) számú 
határozatával jóváhagyott megállapodás áll fenn az egészségügyi alapellátáshoz nem tartozó – az 
orvosi beutalón szereplő laborvizsgálathoz szükséges laborminta levételére és szállítására, valamint 
egyéb laborminta szállítására 2018. december 31. napjáig. Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-
testülete …/2018. (XII. 19.) számú határozatával a határozat melléklete szerint módosította a jelenleg 
hatályos megállapodást. Határozatában felhatalmazta a polgármestert a határozat szerint módosított 
megállapodás aláírására. 

2. A módosítás tartalma 

2.1 A megállapodás 3. pontja helyébe az alábbi 3. pont lép: 

„Az Önkormányzat a jelen megállapodásban meghatározott tevékenység végzéséhez a 2162 
Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 131. alatti ingatlanban (Egészségház) lévő, a tevékenység végzésére 
alkalmas helyiséget térítésmentesen Szolgáltató rendelkezésére bocsátja a szerződés 
megszűnésének időpontjáig.” 



2.2 A megállapodás 5. pontja helyébe az alábbi 5. pont lép: 

„5. Szolgáltató vállalja, hogy minden héten, keddi napon reggel 6 óra és reggel 8 óra között minimum 
10 és maximum 30 Őrbottyánban lakó vagy tartózkodási hellyel rendelkező lakos részére laborminta 
levételt biztosít a 3. pontban meghatározott helyiségben. Szolgáltató vállalja továbbá, hogy minden 
héten csütörtöki napon reggel 6 óra és reggel 8 óra között maximum 10 fő részére az igénylő 
őrbottyáni lakó- vagy tartózkodási helyén laborminta levételt biztosít. A labormintát – a vonatkozó 
jogszabályoknak és egyéb előírásoknak megfelelő módon – a vele szerződésben álló laborba szállítja, 
a beutalón szereplő laborvizsgálatok elvégzéséhez. Az előjegyzést Szolgáltató bonyolítja telefonon 
vagy elektronikus úton.” 

2.3 A megállapodás 6. pontja helyébe az alábbi 6. pont lép: 

„6. A vérvétel költsége az Egészségházban 1 500 Forint/fő, azaz ezerötszáz Forint/fő, lakcímen 2 000 
Forint/fő, azaz kétezer Forint/fő. Az Önkormányzat vállalja, hogy a költségből 18 év feletti lakos esetén 
500 Forint/fő, azaz ötszáz Forint/fő összeget, 0-18 év közötti lakos esetében 1 500 Forint/fő, azaz 
ezerötszáz Forint/fő összeget közvetlenül a Szolgáltatónak megfizet, függetlenül a labormintavétel 
helyszínétől. Szolgáltató a laborminta szállításáért heti 5 000 Ft díjazásban részesül.” 

2.4 A megállapodás 9. pontja helyébe az alábbi 9. pont lép: 

9. Jelen megállapodást Felek 2018. szeptember 1. napjától 2019. december 31. napjáig kötik.” 

3. Jelen módosítás 2019. január 1. napján lép hatályba, a megállapodás egyéb rendelkezéseit nem 
érinti, azokat a Felek változatlan tartalommal alkalmazzák.  

A Felek jelen megállapodást a mai napon annak elolvasása után, mint akaratukkal mindenben 
megegyezőt, jóváhagyólag írják alá. 

Őrbottyán, 2018. december 19. 

  .............................................................   ............................................................  

 Kmetty Károly Tóth Lajos 

 polgármester szolgáltató 

 

Jogilag ellen jegyzem: 

  .............................................................  

 Gállné Mezősi Szilvia 

 jegyző 

 

Pénzügyileg ellen jegyzem: 

  .............................................................  

 Batki Gabriella 

 gazdasági vezető 

 

Tóth Lajos 08 óra 45 perckor elhagyta a Tanácstermet. 

2. napirendi pont: A civil szervezetek támogatására kiírt pályázat elbírálása 

Kmetty Károly polgármester: 8 támogatási kérelem érkezett. Egy javaslatom lenne, tekintettel arra, 
hogy a KSE őszi indulásához az Önkormányzat annak a pénzügyi keretnek a terhére adott 
támogatást, amely most hiányzik a keretből, így azt javaslom, hogy vigyük vissza 3,5 millió Ft-ra a 
szétosztható összeget és ezt a dologi kiadásból fedeznénk. 

Szabó István alpolgármester: Szerettem volna az összeget egy kicsit jobban megemelni. Az én 
javaslatom az, hogy a 3,5 millió Ft-ot még 1,7 millió Ft-tal emelném meg. Ebben az esetben sem lehet 
kifizetni a civil szervezetek által kért összegeket, de mindenképpen alacsonynak találom az összeget 
és egyetértek az emeléssel. 



Kmetty Károly polgármester: Minek a terhére történne az emelés? 

Szabó István alpolgármester: Nem néztem meg a költségvetést. Én azt gondoltam, hogy ez az 
összeg rendelkezésre állhat, de ezt majd a Gabi megmondja, hogy van-e erre lehetőség. 

Kiss László képviselő: Egyetértek Szabó István javaslatával. Szeretném meghallgatni Batki 
Gabriellát, hogy erre hogyan van lehetőség. Történt már ilyen, hogy egy összeg nem volt előre 
betervezve a költségvetésbe. Ez az összeg nem jelenthet problémát a költségvetésben. Fontos 
figyelembe venni, hogy olyan civil szervezetekről beszélünk, akik jelentős mértékben segítik az 
Önkormányzat és a Művelődési ház munkáját is. 

Batki Gabriella gazdasági vezető: A legutolsó rendelet módosításkor látszódott, hogy a tartalék 
terhén nem maradt összeg, így a dologi kiadások terhére a fedezet biztosítható, ha a testület úgy 
dönt. A tartalékból már semmiképpen nem tudjuk fedezni. 

Benedek Éva képviselő: Egyetértek az emeléssel. 

Kollár Sándor képviselő: Ez nem olyan kérdés, amin most ötlettelenünk kellene. Elhangzottak 
javaslatok, a testület döntse el és szavazzunk. A napirend nem arról szól, hogy mennyi legyen a keret, 
hanem a meghatározott keretből és a javaslatok alapján döntsön a testület. 

Benedek Éva képviselő: Az én javaslatom 1,2 millió Ft-os emelés. 

Kmetty Károly polgármester: Aki ezzel az emeléssel egyetért, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen, 3 ellen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett a javaslatot nem fogadta el és az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 182/2018. (XII. 19.) határozata a civil 
szervezetek támogatási keretösszegének meghatározásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a civil szervezetek támogatására elkülönített 
összeg keretének 1.200.000 forinttal történő kiegészítését, így a 2018. évi keret 4.700.000 forintban 
történő meghatározását nem támogatta. 

Kmetty Károly polgármester: A második alpolgármester úr által javasolt 1,7 millió Ft-os emelés. Aki 
ezzel egyetért, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen, 4 ellen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett a javaslatot nem fogadta el és az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 183/2018. (XII. 19.) határozata a civil 
szervezetek támogatási keretösszegének meghatározásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a civil szervezetek támogatására elkülönített 
összeg keretének 1.700.000 forinttal történő kiegészítését, így a 2018. évi keret 5.200.000 forintban 
történő meghatározását nem támogatta. 

Kmetty Károly polgármester: A harmadik javaslat, hogy töltsük fel a jelenlegi keretösszeget 3,5 
millió Ft-ra. Aki ezzel egyet ért az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 1 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 184/2018. (XII. 19.) határozata a civil 
szervezetek támogatási keretösszegének meghatározásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a civil szervezetek támogatására elkülönített 
összeg keretének 850.000 forinttal történő kiegészítését, így a 2018. évi keret 4.350.000 forintban 
történő meghatározását támogatta. 

Benedek Éva képviselő: A Hegedűs Géza Egyesülettől szeretném megkérdezni, hogy mekkora 
összeget igényelnek? 

Belán Józsefné Hegedűs Géza Egyesület: 400.000 Ft-ot. 

Kmetty Károly polgármester: Nekem lenne egy javaslatom a támogatási összegekre. Kvassay 
Nyugdíjas Klubnak 500.000 Ft, a Horgász Egyesületnek 100.000 Ft, az Őrbottyáni Csapatok SE 
500.000 Ft, a Gyermekmosoly Alapítványnak 700.000 Ft, KSE-nek 500.000 Ft, Tökmag focisulinak 



700.000 Ft, Hegedűs Géza Egyesületnek 400.000 Ft-ot javaslok, a Veritasnak pedig nem javaslok. Így 
marad még 100.000 Ft, ezt az összeget kellene még felhasználnunk. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia: Én a 100 Ft-ot a Gyermekmosoly alapítványnak javasolnám. 

Kiss László képviselő: Én 50.000 Ft-ot a KSE-nek és 50.000 Ft-ot a Gyermekmosoly Alapítványnak 
javaslok. 

Dékány András képviselő: Először szerintem döntsünk a Veritas Alapítvány sorsáról. 

Kmetty Károly polgármester: Szeretném kérni a kizárásomat a szavazásból, a peres ügy miatt 
érintett vagyok. Aki ezzel egyetért, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 185/2018. (XII. 19.) határozata Kmetty 
Károly polgármester döntésből történő kizárásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kmetty Károly polgármester 
által bejelentett érintettséget tudomásul veszi, és Kmetty Károlyt a Veritas Jogvédő, Kommunikációs 
és Településfejlesztési Alapítvány által benyújtott pályázati anyagról szóló döntésből kizárja.  

Kmetty Károly polgármester: Aki egyet ért azzal, hogy a Veritas Alapítvány ne kapjon támogatást az 
kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 186/2018. (XII. 19.) határozata a Veritas 
Jogvédő, Kommunikációs és Településfejlesztési Alapítvány által „A civil szervezetek 2018. évi 
önkormányzati támogatása” című pályázati felhívásra benyújtott pályázat elbírálásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, a Veritas Jogvédő, Kommunikációs 
és Településfejlesztési Alapítványt a benyújtott pályázata alapján jelen pályázati eljárásban nem 
részesíti támogatásban.  

A döntés indoka, hogy az elmúlt években az Alapítvány a képviselő-testület és az önkormányzat 
munkáját érdemben semmilyen módon nem segítette, a pályázati anyagban megfogalmazott 
tevékenységekre az önkormányzatnak ilyen formában nincs szüksége, a képviselő-testület nem látja 
indokoltnak az alapítvány működésének és a pályázatban leírt programnak a támogatását.  

Kmetty Károly polgármester: Kiss László javaslata 50.000 Ft-ot a KSE-nek és 50.000 Ft-ot a 
Gyermekmosoly Alapítványnak. Aki ezzel egyetért az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen, 4 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a javaslatot nem fogadta el és az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 187/2018. (XII. 19.) határozata 
támogatási összeg megosztásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete 100.000 Ft összegnek az Őrbottyáni 
Gyermekmosoly Alapítvány és az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület közötti 50-50%-os 
megosztását nem támogatta.  

Kmetty Károly polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Gyermekmosoly Alapítvány kapja meg a 
100.000 Ft-ot az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 1 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 188/2018. (XII. 19.) határozata 
támogatási összegről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Őrbottyáni Gyermekmosoly Alapítvány 
támogatásának 100.000 Ft összegű megemelését támogatja.  

 

Kmetty Károly polgármester: Kérdése van valakinek? Amennyiben nincs, aki elfogadja a civil 
szervezetek támogatását az alábbiak szerint Kvassay Nyugdíjas Klub 500.000 Ft, KSE 500.000 Ft, 



Horgász Egyesület 100.000 Ft, Őrbottyán Csapatok SE 500.000 Ft, Óvoda Alapítvány 800.000 Ft, 
Tökmag focisuli 700.000 Ft, Hegedűs Géza Egyesület 400.000 Ft, Veritas Alapítvány 0 Ft az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 189/2018. (XII. 19.) határozata a civil 
szervezetek 2019. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a civil szervezetek 2019. évi 
támogatására kiírt pályázata alapján az alábbi támogatásokat nyújtja:  

 

 

Civil szervezet neve 
Támogatás 

összege 

Kvassay Jenő Klub 500.000 Ft 

Őrbottyáni Barátság Horgász Egyesület  100.000 Ft 
Őrbottyáni Csapatok SE 500.000 Ft 
Őrbottyáni Gyermekmosoly Alapítvány 800.000 Ft 
Őrbottyán Közösségi Sportegyesület 500.000 Ft 
Tökmag Focisuli Sportegyesület 700.000 Ft 
Vácbottyáni Hegedűs Géza Amatőr Kulturális 
Egyesület 400.000 Ft 

Veritas Jogvédő, Kommunikációs és 
Településfejlesztési Alapítvány 0 Ft 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a határozati javaslatban foglaltaknak megfelelően a civil 
szervezetekkel a támogatási szerződést írja alá. 

3. napirendi pont: Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása a 2019-2024. évekre 

Tárgyalta az Ügyrendi és a Humánügyi Bizottság 

Kmetty Károly polgármester: Elnök asszony van-e kiegészíteni valód? 

Benedek Éva képviselő: Nincsen köszönöm szépen. A bizottság elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Ügyrendi bizottság? 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek kérdése, észrevétele a HEP-el kapcsolatban? 
Amennyiben nincs, aki a határozat tervezetet elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 190/2018. (XII. 19.) határozata 
Őrbottyán Város Helyi Esélyegyenlőségi Programjának elfogadásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán Város Helyi 
Esélyegyenlőségi Programját 2019-2024. évekre vonatkozóan a határozat melléklete szerint 
elfogadja. 

Felkéri a Humánügyi Bizottság elnökét, hogy koordinálja a Program részét képző Intézkedési Tervben 
meghatározott intézkedések végrehajtását. 

 

 

 

4. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzatának 2019. évi belső ellenőrzési terve 



Tárgyalta a Pénzügyi bizottság 

Kmetty Károly polgármester: Pénzügyi Bizottság? 

Kollár Sándor képviselő: A Bizottság elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdése van valakinek a tervvel kapcsolatban? Amennyiben nincs, aki 
elfogadja a jövő évi belső ellenőrzési tervet, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 191/2018. (XII. 19.) határozata 
Őrbottyán Város Önkormányzata 2019. évi belső ellenőrzési tervről 

Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Őrbottyán Város Önkormányzata 2019. évi 
belső ellenőrzési tervét a határozat melléklete szerint elfogadja.  

Melléklet  
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 191/2018. (XII. 19.) határozatához 
 

ŐRBOTTYÁN VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 

ÉVES ELLENŐRZÉSI TERV 

2019. 

Jelen, 2019. évi belső ellenőrzési terv elkészítése a korábbi években elvégzett ellenőrzések 
megállapításain, a Polgármester és a Jegyző tapasztalatain, valamint a 2019. évre vonatkozó 
kockázatelemzés eredményén alapul.  

Az ellenőrzési tervet megalapozó elemzések és a kockázatelemzés eredményének összefoglaló 
bemutatása 

Őrbottyán Város Önkormányzata 2019. évi belső ellenőrzési tervének összeállításakor a stratégia 
kiinduló pontja, hogy a belső ellenőrzésnek hozzáadott értéket kell teremteni. Ez a hozzáadott érték a 
gazdálkodás jobb átláthatóságának megteremtésével, a legjobb gyakorlatok népszerűsítésével és a 
megalapozott javaslatok végrehajtásával teremtődik meg.  

Őrbottyán Város Önkormányzataa jogszabályokban meghatározott, Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvényben rögzített kötelező és az általa önként vállalt 
feladatok végrehajtása tekintetében, a hatékony gazdálkodás megvalósítását tűzte ki célul.  

Mindennek elérése érdekében kiemelt cél a folyamatosan változó jogszabályi környezet és Őrbottyán 
Város Önkormányzata működési összhangjának megteremtése, a vagyonvédelem, a szabályozott 
működés elősegítése a belső ellenőrzés eszközével. Cél továbbá a belső ellenőrzés, mint 
tevékenység hozzáadottérték-növelő hatásának tudatosítása, annak elérése, hogy a belső ellenőrzés 
a felelős irányításnak részeként, illetve egyik fontos elemeként működjön. További célunk, hogy a 
belső ellenőrzés és eredménye az azt megillető szinten beépüljön, elismerésre kerüljön a 
feladatrendszerben. 

Jelen éves ellenőrzési terv ezzel összehangoltan, a vonatkozó jogszabályban meghatározott 
kockázatelemzés alapján felállított prioritások és a rendelkezésre álló erőforrások figyelembe vételével 
készült el.  

A(z) Őrbottyáni Polgármesteri Hivatalnak a hatékonyságra figyelemmel nincs módja belső ellenőr 
foglalkoztatására, ezért ezen kötelezettségét külső szolgáltató látja el.  

A kockázati megítélést a Belső Ellenőrzési Kézikönyv, valamint az IIA Standardok figyelembevételével 

- a belső kontrollrendszer,  

- az Önkormányzat célkitűzéseinek és stratégiájának, s a vezetés elvárásainak megismerése,  

- az azonosított és a működés szempontjából fontosabb folyamatok átvilágítása és  

- a vezetéssel egyeztetett ellenőrzési fókusz alapján kiválasztott kockázati elemek értékelése 
határozta meg.  



Az ellenőrzési terv előkészítése során interjúk kerültek lefolytatásra a vezetőkkel, s az ennek során 
megfogalmazott javaslatok és a korábbi években lefolytatott ellenőrzések, valamint az ezekre készített 
Intézkedési tervek figyelembe vételével készült el a kockázatelemzés, s eredményeként az alábbi terv.  

Őrbottyán Város Önkormányzata környezeti kockázati megítélése a rendelkezésre álló 
információkon alapul.  



A tervezett feladatok felsorolása 

 

Sorszám Az ellenőrzés tárgya 
Az ellenőrzés célja, 

módszerei, 
ellenőrizendő időszak 

Azonosított kockázati 
tényezők 

Az ellenőrzés 
típusa 

Az ellenőrzött 
szerv, 

szervezeti 
egység 

Az 
ellenőrzés 
tervezett 

ütemezése 

Az ellenőrzésre 
fordítandó 
kapacitás 

(ellenőri nap) 
Bizonyosságot adó tevékenység: 

1. 

A belső 
kontrollrendszeren 
belül az Információs 
és kommunikációs 
rendszer 
kialakításának és 
működésének 
vizsgálata 

Az ellenőrzés célja: 
annak vizsgálata, hogy 
a belső 
kontrollrendszeren belül 
az Információs és 
kommunikációs 
rendszer miképpen 
került kialakításra és 
működtetésre.  
Az ellenőrzés 
módszere: 
dokumentumok 
vizsgálata, elemzése, 
interjú 
Az ellenőrizendő 
időszak: aktuális 
időszak  

- speciális szakértelem 
hiánya, 

- összetett jogszabályi 
környezet, 

Szabályszerűségi 
ellenőrzés 

Őrbottyáni 
Polgármesteri 

Hivatal 
2019. II. félév 10 belső ellenőri 

nap 

2. 

Az Önkormányzat 
tárgyi eszköz 
beszerzési 
folyamatának 
ellenőrzése   

Az ellenőrzés célja: 
annak megállapítása, 
hogy tárgyi eszközök 
beszerzésének 
folyamata, számviteli 
elszámolásuk és 
nyilvántartásuk rendje  
megfelel-e a vonatkozó 
jogszabályoknak. 
Az ellenőrzés 
módszere: 
dokumentumelemzés, 
adatfeldolgozás 
Az ellenőrizendő 

- dokumentálás hiánya 
- szabályozottság 

hiánya 
 

Teljesítmény- 
ellenőrzés 

Őrbottyáni  
Polgármesteri 

Hivatal 

2019. III 
negyedév 

15 belső ellenőri 
nap 



 

időszak: 2018. év, 
illetve aktuális időszak 

3. 

Az Önkormányzat 
szerződéskötési és 
megrendelési 
folyamatának 
ellenőrzése 
 

Az ellenőrzés célja: 
annak megállapítása, 
hogy az önkormányzat 
szerződéskötéseinek és 
megrendeléseinek   
rendje megfelel-e a 
vonatkozó 
jogszabályoknak. 
Az ellenőrzés 
módszere: 
dokumentumelemzés, 
adatfeldolgozás 
Az ellenőrizendő 
időszak: 2018. év, 
illetve aktuális időszak 

- dokumentálás hiánya 
- szabályozottság 

hiánya 
 

Teljesítmény-
ellenőrzés 

Őrbottyáni  
Polgármesteri 

Hivatal 

2019. II. 
negyedév 

15 belső ellenőri 
nap 

4. 

A költségvetési 
szervek tárgyi 
eszköz beszerzési 
folyamatának 
ellenőrzése  

Az ellenőrzés célja: 
annak megállapítása, 
hogy tárgyi eszközök 
beszerzésének 
folyamata, számviteli 
elszámolásuk és 
nyilvántartásuk rendje  
megfelel-e a vonatkozó 
jogszabályoknak. 
Az ellenőrzés 
módszere: 
dokumentumelemzés, 
adatfeldolgozás 
Az ellenőrizendő 
időszak: 2018. év, 
illetve aktuális időszak 

- dokumentálás hiánya 
- szabályozottság 

hiánya 
 

Teljesítmény- 
ellenőrzés 

Őrbottyán 
Város 

Önkormányzat 
által irányított 
költségvetési 

levelek 

2019. IV. 
negyedév 

15 belső ellenőri 
nap 

5. 

A költségvetési 
szervek 
szerződéskötési és 
megrendelési 
folyamatának 
ellenőrzése 

Az ellenőrzés célja: 
annak megállapítása, 
hogy az intézmények 
szerződéskötéseinek és 
megrendeléseinek   
rendje megfelel-e a 

- dokumentálás hiánya 
- szabályozottság 

hiánya 
 

Teljesítmény-
ellenőrzés 

Őrbottyán 
Város 

Önkormányzat 
által irányított 
költségvetési 

szervek 

2019. IV. 
negyedév 

15 belső ellenőri 
nap 



 

 vonatkozó 
jogszabályoknak. 
Az ellenőrzés 
módszere: 
dokumentumelemzés, 
adatfeldolgozás 
Az ellenőrizendő 
időszak: 2018. év, 
illetve aktuális időszak 

6. 

A munkaügyi 
nyilvántartások 
vezetésének 
vizsgálata  

Az ellenőrzés célja: 
annak vizsgálata, hogy 
a munkaügyi 
nyilvántartások 
vezetése és kezelése  
megfelel-a hatályos 
jogszabályoknak és a 
belső szabályozásnak 
Az ellenőrzés 
módszere: 
dokumentumelemzés, 
adatfeldolgozás 
Az ellenőrizendő 
időszak: 2018. év, 
illetve aktuális időszak 

- téves és hiányos 
dokumentálási rend 

- összetett jogszabályi 
háttér 

szabályozottsági 
ellenőrzés 

Őrbottyáni  
Polgármesteri 

Hivatal 

2019. I. 
negyedév 

10 belső ellenőri 
nap 

 

Figyelemmel a külső szolgáltató bevonására az ellenőrzésekre fordított kapacitás és a képzésekre fordított kapacitás meghatározása nem szükséges. 

A tanácsadói tevékenységhez, a soron kívüli ellenőrzésekhez, a képzésekhez és az egyéb tevékenységekhez szükséges kapacitás 

Soron kívüli ellenőrzésre és a tanácsadásra tervezett idő: 5 belső ellenőri nap 

Készítette:  

Szombathely, 2018. november 24. 

   ………………..………………………   

    Dr. Hosszuné Szántó Anita 

    belső ellenőrzési vezető  

 



 

 

 

 



5. napirendi pont: A Harang utca, a Hunyadi utca és Határ utca közötti szakaszának 
tulajdonjogi rendezése 

Tárgyalta a Pénzügyi és az Ügyrendi Bizottság 

Kmetty Károly polgármester: Ügyrendi Bizottság? 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő: A bizottság az ingatlan megvásárlását tartalmazó 
javaslatot támogatta. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Pénzügyi Bizottság? 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi Bizottság is a megvásárlást javasolta elfogadásra. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdése van valakinek? Amennyiben nincs, aki a határozati javaslatot 
elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 192/2018. (XII. 19.) határozata az 
Őrbottyán, belterület 9531 hrsz. alatti, a Harang utca, a Hunyadi utca és Határ utca közötti 
szakasza tulajdonjogának megszerzése érdekében  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

a) az Őrbottyán, belterület 9531 hrsz. alatti ingatlant megvásárolja 
300.000 Ft összegért a Sződi ”Virágzó” Gazdasági Szolgáltató 
Szövetkezettől, 

b) felhatalmazza a polgármestert a szükséges szerződések 
megkötésére. 

6. napirendi pont: A képviselő-testület 2019. évi munkaterve 

Mind a három bizottság tárgyalta 

Kmetty Károly polgármester: Ügyrendi Bizottság? 

Csernákné Szoboszlai Szilvia: Elfogadásra javasolj a testületnek a munkatervet. 

Kmetty Károly polgármester: Humánügyi Bizottság? 

Benedek Éva képviselő: A Humánügyi Bizottság is elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Pénzügyi Bizottság? 

Kollár Sándor képviselő: Szintén elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Annyit hozzá tennék, hogy ez sem a végleges, az előző évekhez 
hasonlóan, valószínűleg jönnek hozzá még napirendi pontok, amiket meg kell tárgyalni. 

Benedek Éva képviselő: Azt gondolom, hogy a decemberi ülésre a bizottságoknak kellene 
elkészíteni a munkatervüket és ebből lenne januárban egy összesített testületi munkaterv. 

Kmetty Károly polgármester: Alapvetően azok a pontok szerepelnek, amit egyébként a testületnek 
határidőben kötelező tárgyalni. Amiről most döntünk az az a váz, amit be kell tartanunk. 

Dr. Barnáné Kárpáti Bernadett 09 óra 05 perckor elhagyta a Tanácstermet. 

Kiss László képviselő: Egyetértek polgármester úrral. A bizottságnak kell a testületnek a 
munkatervéhez igazodnia. Ettől függetlenül amikor a bizottságnak a munkatervének az elfogadásáról 
döntünk attól függetlenül fel lehet olyan feladatokat venni, amit a bizottság saját magára vállal a 
következő év tekintetében. Nem hiszem, hogy ez a sorrend problémát okozna. 

Kollár Sándor képviselő: Gyakorlatilag a testületi munkatervet az összes bizottság előtte tárgyalja. 
Bármelyik bizottságnak bármilyen jellegű igénye van, amit szeretne felvenni a munkatervében azt akár 
javasolhatja a bizottság munkatervének tárgyalásán is hogy vegye fel a testület a munkatervébe, ha 
pedig a testület úgy dönt, hogy kerüljön bele a munkatervébe akkor a bizottság köteles felvenni azokat 
a pontokat is amiket a testület elfogadott. Nincs ellentmondás a kettő között szerintem. 

 



 

Dékány András képviselő: A törvényhozást sem a bizottságok határozzák meg. A jogalkotás 
menetrendjéből következezendő feladatoknak tesznek eleget. Nem gondolnám, hogy ez problémát 
okozna. 

Benedek Éva képviselő: A javaslatom az, hogy a decemberiben legyen a bizottságok 
munkatervének tárgyalása és a januáriban pedig a testületé. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Ennek csak egy akadálya van, akkor módosítani kell az SZMSZ-t. 
Szerintem térjünk vissza rá, gondolja át mindenki az észrevételeket. 

Benedek Éva képviselő: Visszavonom, és akkor később visszatérünk rá. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdése van valakinek ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincs, aki a 
munkatervet elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 193/2018. (XII. 19.) számú határozata 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. évi munkatervéről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2019. évre szóló munkatervét a határozat 
melléklete szerint elfogadja. 

Melléklet  
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 193/2018. (XII. 19.) számú 
határozatához 
 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. évi munkaterve 

2019. január 30. szerda  

A közmeghallgatás és a várospolitikai fórum időpontjának és napirendjének meghatározása  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Ügyrendi Bizottság 

A 2019. évi igazgatási szünet elrendelése  

Előterjesztő:  jegyző 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Ügyrendi Bizottság 

2019. február 27. szerda  

Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetése 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság  

Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből 
eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2020-2022. évekre 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság  

Polgármesteri Hivatal 2018. évi beszámolója 

Előterjesztő:  jegyző 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Humánügyi Bizottság, Ügyrendi Bizottság 

 



 

Az alpolgármester és a bizottságok 2018. évi beszámolója  

Előterjesztő:    alpolgármester, bizottsági elnökök 

Előterjesztés készítője: alpolgármester, bizottsági elnökök 

Az előterjesztést tárgyalja:  alpolgármester beszámolóját valamennyi bizottság, 

      valamennyi bizottság a saját beszámolóját  

2019. március 27. szerda  

A Váci Rendőrkapitányság – Őrbottyáni Rendőrőrs beszámolója a 2018. évről 

Előterjesztő:    polgármester  

Előterjesztés készítője: Váci Rendőrkapitányság 

Az előterjesztést tárgyalja: Ügyrendi Bizottság 

A Művelődési Ház vezetőjének beszámolója a 2018. évi tevékenységről 

Előterjesztő:    Művelődési Ház vezetője 

Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 

Az előterjesztést tárgyalja:  Humánügyi Bizottság 

A 2019. évi Harangok Napja rendezvény programjának elfogadása 

Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 

Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 

Az előterjesztést tárgyalja: Humánügyi Bizottság 

A 2019. évi közbeszerzési terv elfogadása 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

Az Őrbottyáni Polgárőr Egyesület tájékoztatója a 2018. évről 

Előterjesztő: alpolgármester 

Előterjesztés készítője: Egyesület elnöke 

Az előterjesztést tárgyalja: Ügyrendi Bizottság 

2019. április 24. szerda  

Kitüntető címek adományozása 

Előterjesztő: polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Előkészítő Bizottság 

2019. május 29. szerda  

Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi gazdálkodásáról 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja:  Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2018. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentés 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja:  Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

 



 

Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról 

Előterjesztő:  jegyző 

Előterjesztés készítője: Adócsoport vezetője  

Az előterjesztést tárgyalja:  Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

Előterjesztő:  Humánügyi Bizottság elnöke 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Humánügyi Bizottság 

Az Őrbottyáni GAMESZ tájékoztatója a 2018. év és 2019. évi I. félév tevékenységéről 

Előterjesztő: GAMESZ igazgató 

Előterjesztés készítője: GAMESZ igazgató 

Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

2019. június 26. szerda  

2019. szeptember 25. szerda  

Bűnmegelőzési koncepció felülvizsgálata 

Előterjesztő:    Ügyrendi bizottság elnöke 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

Az előterjesztést tárgyalja:  Ügyrendi Bizottság 

Az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda vezetőjének beszámolója 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: intézményvezető 

Az előterjesztést tárgyalja:  Humánügyi Bizottság 

2019. október 30. szerda  

Civil szervezetek támogatása 2019. évre – pályázat kiírása 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja:  Ügyrendi Bizottság 

2019. november 27. szerda  

Helyi adórendelet felülvizsgálata 

Előterjesztő: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

Az előterjesztést tárgyalja:  Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság, Ügyrendi Bizottság 

2019. december 18. szerda  

A Képviselő-testület 2020. évi munkatervének előkészítése 

Előterjesztő:   polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: valamennyi bizottság 

2020. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 



 

7. napirendi pont: Egyebek 

Kmetty Károly polgármester: Egyebek napirendi pontban van valakinek mondanivalója?  

Benedek Éva képviselő: Igazgatónő beteg, nem tudott eljönni és felhatalmazott arra, hogy 
elmondjam a korcsolyával kapcsolatos tapasztalatokat. Megkérdeztük azokat a pedagógusokat, akik a 
korcsolyával foglalkoztak és egyöntetűen azt mondták, hogy nagyon jó a korcsolya és nagyon szeretik 
a gyerekek. Magatartási problémás gyerekek is jól viselkednek, szeretnek oda járni. Olyan gyerekek is 
járnak korcsolyázni, akiknek felmentésük van  a torna alól. Úgy van elkészítve a beosztás, hogy két 
különböző életkorú osztály van együtt és sokan mondták azt, hogy a másikkal való törődést is segíti 
ez. Azt látják, hogy a nagyok segítenek a kicsiknek és támogatólag lépnek fel velük szemben. Nagyon 
segítőkész az oktató. A másik kérése az volt igazgatónőnek, hogy amennyiben lehetséges, hívjam fel 
őt és hangosítsam ki. 

Kmetty Károly polgármester: Nincs akadálya. 

Benedek Éva felhívja Pittlikné Bóta Juditot 09 óra 09 perckor. 

Kihangosítva. 

Pittlikné Bóta Judit iskolaigazgató: Jó napot kívánok. Üdvözlöm a tisztelt képviselő-testületet. 
Elnézést kérek, hogy nem tudtam elmenni az ülésre. Köszönöm az egész éves támogató 
együttműködő munkájukat, amit az iskolával szemben tanúsítottak. Úgy gondolom, hogy Benedek Éva 
már beszámolt a korcsolyapályával kapcsolatban. Mi itt az iskolában 99%-ban a pozitív oldalát éljük 
meg. Természetesen súrlódások, problémák mindenhol adódnak, de a problémák azért vannak, hogy 
megoldjuk őket. Szeretném, megköszöni azt a figyelmességet is, amivel az intézményben dolgozók 
kollégákat megtisztelték, ha módjukban áll, akkor várjuk a képviselő-testületet, hogy az egész évet 
meg tudjuk köszönni. Magam és a kollégáim nevében köszönjük ezt a hozzáállást, a figyelmet és 
kívánok mindenkinek áldott ünnepeket. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönjük szépen, viszont kívánjuk. 

09 óra 11 perckor a hívás véget ért. 

Kmetty Károly polgármester: Amennyiben nincs más, az idei év rendes testületi ülését bezárom. 
Úgy néz ki, hogy az idén rendkívüli ülés nem lesz, viszont arra készüljön mindenki, hogy január 23-án 
le kell adnunk a csapadékvíz elvezetési pályázatot, amihez testületi jóváhagyás kell, ezért a jövő évet 
nagy valószínűséggel egy rendkívüli testületi üléssel fogjuk indítani. Van valakinek még 
mondanivalója az egyebek napirendi pontban? Ha nincsen, megköszönöm a jelenlétet, a nyílt ülést 
bezárom. 

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 09 óra 12 perckor bezárta. 

 

 Kmetty Károly Gállné Mezősi Szilvia 

 polgármester jegyző 

 

Dékány András 

képviselő, jegyzőkönyv-hitelesítő 


